
 
Referat skolebestyrelsesmøde på Grøndalsvængets Skole 

24.02-2021 kl. 17.30 – 19.00 
- Digitalt møde på Teams 
- Deltagere: Thomas, Johnny, Dan, Stine, Malik, Ahmed, Christine, Signe, Maher, Rikke GF, FK, KG, AHN, KALA, Ardiana,  

Afbud:  Lene 

Emne (ansvarlig) Hvad skal vi udrette? Proces 
hvordan?) 

Tid Beslutning – hvem gør hvad? 

Formalia  
 
 

Følge op på og godkende 
referat  
 

 
 
 
 

5 min.  
Referat godkendt. 
Dagsorden godkend 
 

Nyt fra elevråd 
 
 

Sikre at sager fra elevrådet 
bliver behandlet og evt. 
implementeret. 
 

Elevrådsrepræsentanter
ne orienterer om emner 
behandlet i elevrådet 
 

10 min.  
Ardiana fortæller, at der er rigtig meget lav motivation blandt de 
ældre elever – det er svært at blive ved med at finde energien. 
Eleverne har fundet sammen på snapchat 
 
 

Opfølgning fra sidste 
møde  
Sikre skoleveje + 
parkering ved skolen 

Opfølgning Christine og Thomas  10 min  
Der er stadig en klar oplevelse af, at der pågår farlig og ulovlig 
parkering og kørsel i Fuglekvartersområdet. 
 
Christine har været ude at tage fotos af konkrete parkeringer og 
har som aftalt sendt videre til Thomas ift. henvendelse til 
politiet. Thomas fortæller, at politiet kan bestilles til at komme 
ud og forholde sig til ulovligt parkerede biler – men at der er 14 
dages ventetid. Da skolen har været lukket ned, har Thomas 
afventet. 
SB er enige om at politiet skal bestilles. Thomas kontakter dem i 
morgen og skriver ud til øvrige SBere, når han har fået en aftale 
om tid. 



 
Fra forvaltningen er der besked om at: 
En del af krydsene i området bliver ændrede i 2022 – bl.a. 
rundkørslerne på Vibevej. 
Ørnevej og Mågevej bliver ensrettede, så de ikke er 
gennemkørselsveje på sigt. 
Dan fortæller, at det netop fra borgerforeningens side har været 
arbejdet på ensretningen. 
 
Der er evalueret på tiltag v. en af områdets privatskole med 
markeringer på asfalten og skilte. Der har ikke været nogen 
målbar effekt. SB beslutter derfor ikke at gå videre i den retning. 
 

Nyt fra Lokaludvalget Orientering  Dan fortæller 10 min. Alt er lidt standby i øjeblikket.  
Det er dog besluttet, at der skal arbejdes på at få valgdeltagelsen 
højnet ved kommende valg.  
Området lå ved sidste valg som det område, der havde den 
næstlaveste valgdeltagelse i hele landet.  
 

Status Covid19-skole Runde, hvor forældre, elever, 
medarbejdere og ledelse 
fortæller om status samt 
erfaringer med 
fjernundervisning, genåbning 
mm. 

Ledelse giver status. 
Medarbejdere og elever 
kommenterer. Forældre 
kommer sidst med deres 
input. 

 
20 min. 

 
Personlige og generelle indtryk fra hjemmeundervisningen: 
 
Det har været en vanskelig opgave at være hjemmearbejdende 
forælder og samtidig skulle støtte op omkring børnenes 
fjernundervisning. Det har stor betydning at opgaverne er 
grundigt forklarede fra lærerens side – og jo mere opgaverne er 
meningsfulde og motiverende jo bedre fungerer 
hjemmesituationen. 
 
Eleverne har i hjemmeundervisningen tydeligvis savnet det 
sociale og særligt i den seneste tid af indskolingens nedlukning 
har der været et kæmpe behov for at få fagundervisning blev 
afløst af sociale aktiviteter. 
 



Der er ros til lærerne for deres håndtering af 
hjemmeundervisningen. Der er oplevelse af at denne omgang 
nedlukning har været langt mere velfungerende og struktureret 
på det faglige område end den første nedlukning i foråret 2020. 
 
Der er nationale midler på vej til folkeskolerne mhp at 
understøtte arbejdet med elevernes trivsel. Rikke spørger ind til 
om skolen er i gang med at planlægge, hvordan midlerne kan 
bruges. Svaret er, at vi ikke har taget fat i denne del endnu – vi 
afventer om skolerne selv kan planlægge med midlerne eller om 
der kommer en kommunal ”model”.  Hvis vi får midlerne lagt ud, 
vil vi gerne inddrage elever og personale videst muligt i 
beslutningerne. 
 
KG orienterer om organiseringen af 0.-4. årgangene her efter 
tilbagevending til skolen. Vi har prioriteret at finde midler til at 
der i perioden indtil påskeferien er to lærere i hver klasse i 
samtlige lektioner. Dette skulle gerne have god effekt på både 
den sociale trivsel samt det faglige. Samtidig vil vi ved 
Coronaudbrud kunne begrænse antallet af lærere og 
pædagoger, som sendes hjem. 
 
FK: Der er samme tilgang i KKFO-tiden – to voksne pr klasse og et 
meget stort fokus på at tilbyde aktiviteter som eleverne finder 
interessante og sjove. Den øgede voksenmængde kan lade sig 
gøre med pædagoger som er udlånt fra de nedlukkede klubber. 
 
 
 

DTT-lab Orientering om etablering af 
makerspace på GvS 

Ledelse orienterer 5 min. KG: Vi har indkøbt udstyr til fra næste år at starte et FAB-
LAB/Makerspace op i vores gamle computerrum i bygning 1. Det 
er planen, at der både skal arbejdes med tekniske færdigheder 
og innovation. Der skal udarbejdes en læringsplan for, hvad man 
skal komme igennem på de forskellige årgange, så man har fået 



 

et bredt kendskab til forskellige teknologier og procestænkning 
når man går ud fra skolen. 
 

Økonomi Regnskab og budget – status på 
proces 

Ledelse orienterer 10 min Der er desværre stadig ikke kommet fuld afklaring på dette års 
budget, hvilket først og fremmest skyldes at regnskabet fra 2020 
ikke er færdigbehandlet endnu. Umiddelbart ser det dog ud til at 
skolens budget lander ganske fornuftigt, så vi kan fortsætte med 
samme forbrug som i indeværende skoleår. 
På KKFOområdet ser første udkast til budget bekymrende ud. 
Der er væsentlig færre midler end det foregående år, hvilket ikke 
umiddelbart giver mening, da der ikke er ændringer i 
tildelingsmodel eller elevantal. Der arbejdes i øjeblikket på at 
finde eventuelle fejl i oplægget. 
Det endelige budget fremlægges på næstkommende SB-møde d. 
23.3. 
 

Kontaktforældremøde Finde ny dato Kitty 5 min. Kitty foreslår at kontaktforældremødet udskydes til i starten af 
næste skoleår – umiddelbart efter forældremøderne. 
Det besluttes at det stadig vil være relevant at booke de to 
oplægsholdere, som oprindeligt var booket til i år. 
 
 

Nyt fra…. 
 
 

- Forældrene 
- Personalet 
- Ledelsen 
- KKFOén 

 
 
 

10 min. Forældre: 
SB har deltaget i et rigtig inspirerende digitalt oplæg og 
efterfølgende er de kommet frem til at de har et ønske om, at 
SB-mappen opdateres og uddeles til alle SB-medlemmer. 
Det foreslås også at der laves et SB-årshjul. 
Christine sender et link til hjemmeside, hvor der ligger mange 
gode forslag til SB-arbejdet. 
 

Eventuelt og næste 
møde. 

Næste møde 23/03 2021 
 

   5 min. 
 
 

Budget 
Årshjul 
Oplæg for forældre 


